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Vergadering: Maandag 9 september 2019, 20.00 uur in de “Herboren Toren” 
Aanwezig: Aad Kramer, Cees Rutsen, Elli Ruijter, Peter Fennema, Jeroen Komen, 
Afwezig: Jacco Stuijvenberg, Hans Verheggen ( ziek)  
Gasten :Peter Vlam (VVD) Harry Piket (PvdA) Bert Rotteveel 
 

1. Notulen vorige vergadering 24-06-2019 
De notulen worden goedgekeurd en vast gesteld zonder opmerkingen. …… 

 
2.  To do list 

Bijna alle punten zijn gedaan. 
Open staan nog: Organiseren gezamenlijke vergadering Dorps raden. Willy zal een mail 
sturen om de mening en enthousiasme te peilen. 
Ook staat nog open een nieuwe datum voor het Veldbezoek van de gemeente. Elli zal contact 
zoeken met Guido.   

 
3.Verdeling bestuursfuncties:   

1. Elli zal het voorzitterschap op zich nemen gedurende 1 jaar. 
2. Peter zal het penningmeesterschap op zich nemen 
3. Willy zal het secretariaat op zich nemen gedurende 1 jaar. 

Elli zal de inschrijvingswijziging bij de kamer van koophandel in gang zetten.  
Verder is er afgesproken dat er voortaan gerouleerd zal worden voor het maken van de 
notulen. Deze zullen binnen een week naar alle bestuursleden worden verzonden. Die 
hebben dan maximaal 1 week om te reageren en akkoord te geven zodat ze binnen 14 
dagen zijn goed gekeurd ,worden vast gesteld, gepubliceerd op de website en naar het 
bestuurssecretariaat kunnen worden verzonden.  
Willy zal een notuleerschema opstellen.  

 
4.Verslag Campagne team bewustwording Veiligheid Landbouw en Transportverkeer 09-09-2019: 
Willy is naar deze vergadering geweest en doet daar verslag van. Daar zijn onder andere de komende 
activiteiten en de begroting voor 2020 aan de orde geweest. Dus graag nadenken of wij ook nog 
wensen hebben om in te brengen op de komende vergadering van 11-11-2019 
 
5.Verslag bijeenkomst Dorpsraden en gemeente  ihkv proces om te komen tot een nieuwe  
woonvisie: 

Willy is naar deze goed bezochte bijeenkomst geweest en stuurt de PowerPoint presentatie 
naar een ieder met het verzoek om goed naar de vraag stelling te kijken en opmerkingen 
naar haar te sturen zodat ze gebundeld kunnen worden  en naar Marloes Suyl (projectleider) 
gestuurd kunnen worden. 

 
6. Brief ANP 

In de zomer is er een brief van het ANP gekomen naar aanleiding van een foto die was 
geplaatst op de website. Dit was een foto die niet vrij van rechten kon worden gebruikt. In 1e 
instantie was de rekening € 361.= nu na bezwaar maken is er € 261,= betaald, omdat verder 
gaan geen zin heeft. Met een uitdrukkelijk verzoek aan de nieuwe redactie van de Brugpraat 
en beheerder van de website om hier goed om te denken want het is “zonde ”geld.  
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7. Vrijwilligers “Herboren Toren “ ondersteuning.  

Het bestuur van de Herboren Toren heeft gevraagd om ondersteuning door vrijwilligers bij 
hun activiteiten. Een ieder wordt gevraagd om hier aandacht  voor te hebben en bij 
belangstelling zich te melden bij Jannie Paarlberg van de stichting “Herboren Toren”. 
Er wordt aangeboden om een advertentie in de “Brugpraat “te zetten.  
 

8.Vervolg CPO project: 
Elli zal bij Gijs van Wichen informeren hoe het er mee staat. Er wordt afgesproken om vinger 
aan de pols te houden en evt. in samen werking met wethouder Jelle Beemsterboer er een 
vervolg aan te geven.  

 
9.Jaarmarkt evaluatie: 

Een ieder heeft er een positief gevoel over. Er is veel contributie betaald. Ook is er goed 
gereageerd op de plannen voor het Bollplein. Maar ook wel zorgen dat het geen hangplek 
wordt. De uitslag van de enquête is de meeste stemmen voor het bewegingsplein. Dit zal 
door Elli met Guido worden gecommuniceerd. Zodat de plannen verder uitgewerkt kunnen 
worden. Irene Kramer heeft van het oranje fonds een keer een bedrag ontvangen voor een 
bewegingsplein bij Croon en Berg, maar dit is niet doorgegaan. Misschien kan dit geld voor 
het Bollplein worden gebruikt. De huidige zandbak zou na overleg met bewoners van het 
Zwanenplein daar heen verplaatst kunnen worden. Eventueel bij dit plein nog een volleybal/ 
badminton net  plaatsen zodat het een interactief plein wordt. 

 
10. Organisatie avond alle dorpsraden 

Welke onderwerpen moeten er dan besproken worden ? Willy en Elli zullen samen een mail 
maken en versturen naar de andere dorpsraden. 
 

11.Jaarvergadering Dorpsraad Thema?  
 Deze vergadering zal zijn op maandag 25-11-2019. 

Er wordt geopperd om de huisleider van Croon en Berg uit te nodigen om uit te leggen wat zij 
daar doen. Elli zal contact met haar opnemen. Ook wordt er voorgesteld om het 
Hoogheemraadschap uit te nodigen. Willy zal bij het HHNK informeren  
  

12. Stand van zaken / wat er verder ter tafel komt 
Mail 4-8-2019 Mr. Bollplein. Deze mail van verontruste bewoners van met Mr. Bollplein zal 
nog door Elli en Willy  worden beantwoord. De vrees die daarin wordt verwoord wordt niet 
door de andere aanwezigen ervaren.  
Mail 15-08-2019 kruising Grote Sloot/ Burgerweg. Ook deze mail zal worden beantwoord.  
Maken groepsapp Dorpsraad: Jeroen zal deze groep aanmaken. En een google drive account 
aanmaken om alle documenten van de Dorpsraad in te bewaren en waar wij allemaal bij 
kunnen. Hiervoor heeft hij wel alle email adressen van ons nodig. Elli zal die sturen. 
Mail 15-08-2019 Uitnodiging Dorpswerk: Dit betreft een uitleg over de omgevingswet en de 
dorpsraden in de Blinkerd in Schoorl. Op 24-09-2019 Jeroen en Elli zullen daarheen gaan.  
Op 16-09-2019 is er een oordeelsvormende vergadering m.b.t. de uitvoering van de 
omgevingswet omdat de gemeente Schagen daar nu al als pilot mee werkt in het gebouw van 
gemeente werken in Schagen meldt Peter Vlam. Hij zal de documentatie doorsturen. Jeroen 
en Cees zullen evt. naar deze bijeenkomst gaan.  
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Aad zal Victor Posch nog een keer benaderen om te helpen met het organiseren van het Öp 
Kleine schaal festival “ wat door Victor werd georganiseerd en nu dreigt te verdwijnen omdat 
Victor zijn eigen “Winkel” prioriteit geeft. We vinden het erg jammer als dit festival zou 
verdwijnen doordat het op 1 persoon hangt.   
Elli meld dat er een brief is ontvangen van “de Herboren Toren” is gekomen met de tarieven 
voor 2020. Het tarief voor de Consistorie kamer waar wij vergaderen is niet gewijzigd. 
Elli meldt dat Hans Verheggen  weer heel ziek is. En zal een kaart namens de dorpsraad bij 
Hans in de bus doen.  
Elli zal een afspraak maken met Guido voor : Het plan van de voortgang van de boomplant 
dag , Het Meester Bollplein , en het Veldbezoek en de afspraken uit voorgaande jaren wat in 
het voorjaar is mis gelopen. 

13. Rondvraag 
Aad vraagt of er nog meer bij het prachtige bloemperk komt. Hij had begrepen van een 
picknick tafel op tegels. Dit zal ook met Guido worden opgenomen.  
Verder geen vragen.  

14. Volgende vergadering Deze zal worden gehouden op 21-10-2019.  
 
15. Sluiting. 

Elli sluit deze vergadering om 21.45 uur met een dank voor zijn/haar inbreng  en wel thuis 
voor een ieder.  

 
 
 
 
Wsr 16-09-2019 
 
 
 


